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Abstract (en)
[origin: CA2913837A1] The invention relates to a device for conveying and transferring flexible, flat objects, with a gripper conveyor, comprising a
plurality of grippers which are movable along a conveying path (U) in a conveying direction (F1), further with a conveying-way device which forms
a conveying rest which in a transfer region (T) is arranged below the conveying path (U), in a manner such that objects which are released from
grippers in the transfer region (T) are deposited onto the conveying rest. The device comprises a pressing circulatory device which acts upon the
transfer region (T) and is with a plurality of outwardly directed pressing arms. The pressing circulatory device is designed, in the transfer region (T),
to press the objects to be transferred, with the pressing arms, onto the conveying rest in a manner such that the objects can be deposited onto the
conveying rest in a guided and controlled manner.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Fördern und Transferieren von flexiblen, flächigen Gegenständen (2, 2') mit einen Greiferförderer
(10), enthaltend eine Mehrzahl von Greifern (11), die entlang einer Greiferförderbahn (U) in einer Förderrichtung (F1) bewegbar sind, weiters
mit einer Wegfördereinrichtung (20), welche eine Förderauflage (28) ausbildet, die in einem Transferbereich (T) unterhalb der Greiferförderbahn
(U) angeordnet ist, derart, dass von Greifern (11) im Transferbereich (T) freigegebene Gegenstände (2, 2') auf die Förderauflage (28) abgelegt
werden. Die Vorrichtung enthält einen auf den Transferbereich (T) einwirkenden Andrück-Rundlauf (30) mit einer Mehrzahl, von nach aussen
gerichteten Andrückarmen (31). Der Andrückrundlauf (30) ist dazu ausgelegt, die zu transferierenden Gegenstände (2, 2') im Transferbereich (T) mit
den Andrückarmen (31) derart auf die Förderauflage (28) zu drücken, dass die Gegenstände (2, 2') kontrolliert geführt auf die Förderauflage (28)
abgelegt werden können.
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